
Prezydent Bologni: Nie ma możliwości transferu
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Jednym z tematów poruszanych mocno w zeszłym tygodniu przez media

były negocjacje Bologni nad sprowadzeniem Gabriela Heinze. Rozmowy z

graczem i z Romą potwierdzało wiele osób z kierownictwa Rossoblu.

 

W ostatnich dniach wspomniane doniesienia jednak ucichły i najwidoczniej dobre

informacje w tym kierunku mieli także dziennikarze. Albano Guaraldi, prezydent

Bologni, udzielił wywiadu dla calciomercatoweb.it, gdzie odniósł się również do

ewentualnych transakcji na linii Rossoblu - Giallorossi.

 

Heinze?

- W tej chwili negocjacje ochłodziły się i w tym momencie nie ma możliwości

transferu.

 

Curci?

- Jest to jedna z hipotez, które rozważamy.

 

W ostatnich dniach mówi się sporo o tym, iż Giallorossi zatrzymają Argentyńczyka

za wszelką cenę, m.in. w związku z odejściem z klubu Juana.
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